
Saksprotokoll i fylkestinget - 11. og 12.12.2018  
 
Natalia Golis (MDG) sette fram slikt forslag: 
 

«1. Fylkestinget ønsker et kollektivt kunnskapsløft og konkrete tiltak for å redde insektene her i 
fylket og inni nye Vestland Fylkeskommune.  
2. Insekter må kartlegges, særlig i forbindelse med forslag om inngrep. Mye kan gjøres med 
bevisst planlegging og enkle tiltak.  
3. Fylkestinget ønsker mål om å bevare våre insektarter, planlegge helhetlig, involvere jord-og 
skogbruket og andre aktører og gjennomføre konkrete tiltak for å bevare og forbedre livsmiljøer for 
viktige insekter.  
4. Fylkestinget ber fylkesrådmannen sikre konkrete tiltak for bevaring av insekter.» 
 

Det var 56 representantar til stades. 
 
Røysting 
 
Golis sitt forslag pkt.1-3 vart samrøystes vedteke. 
Golis sitt forslag pkt.4 vart vedteke med fylkesordføraren si røyst mot 28 røyster (H,Frp, Sp,Krf). 
 
Vedtak 
 
1. Fylkestinget ønsker et kollektivt kunnskapsløft og konkrete tiltak for å redde insektene her i fylket og inni 
nye Vestland Fylkeskommune.  
2. Insekter må kartlegges, særlig i forbindelse med forslag om inngrep. Mye kan gjøres med bevisst 
planlegging og enkle tiltak.  
3. Fylkestinget ønsker mål om å bevare våre insektarter, planlegge helhetlig, involvere jord-og skogbruket 
og andre aktører og gjennomføre konkrete tiltak for å bevare og forbedre livsmiljøer for viktige insekter.  
4. Fylkestinget ber fylkesrådmannen sikre konkrete tiltak for bevaring av insekter.» 
 


